
Yeminler Edildi. “Türkiye Yüzyılı” Gümüşhane’de Ne Zaman Başlayacak?
Hasan Pir
Cumhurbaşkanı ve 28. Dönem Milletvekili Genel Seçimleri tamamlandı. Önce
milletvekilleri, daha sonra da Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan yemin
ederek göreve başladı. Hemen ardından da bakanların atanması tamamlandı.
Çok hızlı gelişen bu sürecin ne kadar önemli olduğunu 80’li – 90’lı yıllarda
yaşayanlar çok iyi bilirler. Bu ülke, seçimler bitmesine rağmen günlerce
kurulamayan hükümetler dönemini yaşadı…
Şimdi ise; Cumhurbaşkanlığı Hükümet Sistemi sayesinde her şey kolaylıklar içinde
yolunda gidiyor. Cumhurbaşkanı ikinci tur seçiminin üzerinden bir hafta geçmeden
yeni kabine kuruldu, bakanlar atandı. Bu hızı eski Türkiye’de görmeniz mümkün
değildir…
Bu ciddiyet, bu hız, bu enerji Cumhurbaşkanlığı Hükümeti’nin gelecek günlerde
ülkemizde çok hayırlı hizmetler yapacağının da çok önemli bir işaretidir.
YENİ DÖNEME GÜMÜŞHANE HIZLI GİRMELİ
Gümüşhaneliler bu yeni döneme çok önemli bir avantajla giriyor. Dört dönemdir
ard arda yapılan Cumhurbaşkanlığı seçimlerinin hepsinde Gümüşhane’nin Sayın
Erdoğan’a oy vermede Türkiye’nin hep ilk üç sırasında yer alması avantajını
Gümüşhaneliler çok iyi kullanmalıdır.
Yeni milletvekillerimiz Sayın Celalettin Köse ve Sayın Musa Küçük vakit
geçirmeden hemen Gümüşhane’nin ajandasını hazırlamalıdırlar.
İlk yapılacak iş ise hiç vakit geçirmeden STK temsilcileri, oda temsilcileri ve
basın ile birlikte ortak akıl istişare toplantıları yapılmalıdır. Bu toplantılar
her ay belli günlerde yapılıp çıktıları ise Sayın Cumhurbaşkanımıza ve bakanlara
intikal ettirilmelidir. Sayın Cumhurbaşkanımız, kendisine dört dönemdir
karşılıksız vefa ve sevgi gösteren Gümüşhane’nin isteklerini geri çevirmez.
Yeter ki biz Sayın Cumhurbaşkanımıza ulaşmasını bilelim…
Gümüşhane’de özellikle kamu yöneticileri de kendilerini “ÇEK”  ederek “Türkiye
Yüzyılı Hedefi”nin hızına kendilerini uydurmak zorundadırlar.  Kendilerini Sayın
Cumhurbaşkanımızın hızına yetiştiremeyen, yeni dönemde de bir atılım yapmaktan
korkan yönetici bürokratlar var ise bir kenara çekilmesini bilmelidirler. Meşhur
bir söz vardır “ya bir yol aç, ya bir yol göster ya da yoldan çekil”…  Bu söz,
her alanda ve her sektörde gelişmeye çok muhtaç olan Gümüşhane’de herkes için
geçerlidir.
Milletvekillerimiz Sayın Köse ve Sayın Küçük,   ilk bir ay içinde Gümüşhane’de
ortak akıl istişare toplantılarına başlamazlarsa ve yeni ve hızlı bir çalışma
profili çizemezlerse Gümüşhane’ye geçmiş olsun demek düşer… Çünkü bu iş zaman
geçtikçe güncelliğini ve önemini kaybeder, vatandaş nezdinde inanırlıklar
tükenmeye başlar… 
Bu yazı, genel bir değerlendirme yazısıdır. Kurum ve kişi adları vererek
yazımızı kişiselleştirmek istemiyoruz. Bu nedenle,  Gümüşhane’nin hemen hemen
her alanda, her sektörde yapılacak çok önemli işleri var. Bu önemli işler, Sayın
Milletvekillerinin yapacağı ortak akıl istişare toplantılarında zaten gündeme
getirilecektir. Gümüşhane STK’ları, basını, oda başkanları ve Gümüşhane’nin iş
hayatında ve sosyal hayatında tanınmış âkil insanlar bu toplantılara çağrılmalı
ve anlatacakları sabırla dinlenmelidir. Sektör sektör öncelikler belirlenmeli ve
sıcağı sıcağına işlere başlanmalıdır.
Cumhurbaşkanımız Sayın Erdoğan başta olmak üzere, yeni atanan Sayın bakanları ve
Gümüşhanemizin Değerli Milletvekilleri Sayın Av. Celalaettin Köse ve Sayın Musa
Küçük’ü tebrik ediyorum. Türkiye Yüzyılı’nın ülkemize ve Gümüşhanemize hayırlı
olmasını Yüce Allah’tan niyaz ediyorum.
Güzel günler dileği ile.
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